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Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til:

Dato:

Videnskabsministeren

30. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del

Spørgsmål 237
I videnskabsministeriets digitale arbejdsprogram: "Digitale veje til Vækst" vil 
videnskabsministeren aktivt søge at udnytte videomøder under EU-
formandsskabet. I den forbindelse ønsker spørgeren af få svar på følgende:

- Hvordan har ministeren tænkt sig at udmønte dette i praksis, og i 
hvilke ministerier skal der bruges videokonferencer (mellem 
Bruxelles og Danmark). 

- Vil der blive ændret på rejsevejledningen for ministre og 
embedsmænd i staten og vil medarbejdere blive undervist i brugen af 
video-møder?

- Hvor mange penge er der afsat til implementering af denne 
målsætning om udnyttelse af videomøder under EU-
formandsskabet? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lone.Dybkjaer@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved

formand
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